
 
 

HOVEDUTSKRIFT 
AV MØTEPROTOKOLLEN FOR MÅSØY KOMMUNESTYRE 

  
 
Den 12.12.06 ble det avholdt kommunestyremøte på Havøysund hotell – møterommet. 
 
Møtet var berammet med sakliste den 28.11.06 og kommunestyrets representanter ble 
innkalt med sakliste samme dag. 
Videre ble  saklisten samme dato sendt kommunestyrets vararepresentanter,  
revisjonen, pressen, NRK, regionrådet, skolene i kommunen, etatene,  samt politiske 
partier som er representert i kommunestyret. 
 
Den 28.11.06  ble  også følgende sendt kommunestyrets representanter/ 
vararepresentanter og øvrige som får tilsendt dokumenter vedr. kommunestyrets 
møter: 
 

1. Rådmannens utredning/formannskapets innstilling 
2. Psykiatriplan 2007 – 2008 
3. Forslag gebyrregulativ 2007 – teknisk etat 
4. Budsjett 2007 – Økonomiplan 2007 – 2010 – Havøysund havnevesen Måsøy KF 
5. Budsjett 2007 – Økonomiplan 2007 – 2010 – Måsøy kommune 
6. Rapport forvaltningsrevisjon: Selvkostområder 

 
Tilleggsakliste og rådmannens utredning til tilleggsaka ble utlevert i møte. Saka var 
unndratt offentligheten og ble behandlet i lukket møte. 
 
Av kommunestyrets representanter hadde 1 repr. meldt forfall og vararepr. var 
innkalt. 
 
Frammøtt var: 
 
AV MÅSØY ARBEIDERPARTIS LISTE: 
 

1. Repr.  Ingalill Olsen  
 2.   ”  John Aase 
 3.    ”  Roy-Arne Andersen 
 4.    ”  Ingerd Olsen 
 5.         ”  Irene Ramberg Eliassen 
 6.         ”     Kjell Larsen 
 7.         ”        Asle Fagerhaug 
 8.   Vararepr. Geir H. Leite     
   
   
AV SENTERPARTIETS LISTE:     
   
 9. Repr. Torstein Johnsen 
             10.     ”    Torleif Hanssen 
             11.     ”    Knut Hesten 
             12.     ”    Eva Britt Brochmann 
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 AV SOS. VENSTREPARTIS LISTE: 
 
 13.  Repr.  Bård Mortensen 
 14.        ”  Lisbeth Seppola 
 15.     ”        Stein Kristiansen 
  
 
 
AV HØYRES LISTE: 
 16.   Repr.  Børre Stabell 
 17.      ”       Anne Karin Olli 
                
 
   
Videre deltok rådmann Leif Vidar Olsen og konsulent Eli Moe. 
 
 
Møtet ble satt kl.  10.00 og navneopprop foretatt. 
 
 
Fra ungdomsrådet møtte Tor Even Henriksen. 
 
Fra Repvåg Kraftlag A/L møtte adm.direktør Oddbjørn Samuelsen og Odd Levy Harjo 
og orienterte om kraftlagets virksomhet og planer fremover. 
Fra Ishavskraft møtte Bjarne Sætrum og orienterte om energiutredning og muligheter 
for fjernvarme. 
 
Deretter tok kommunestyret pause for avholdelse av gruppemøte. 
 
Møtet ble igjen satt kl. 12.30. 
 
Før kommunestyret startet behandlingen av sakene på saklista hadde de en diskusjon 
om eventuelle krav som skulle rettes mot oljeselskapet ENI i forbindelse med 
oljeutvinning på Goliatfeltet. 
Beredskapsutvalget vedr. oljeboring og transport v/leder Bård Mortensen  la frem sitt 
forslag til vedtak og som legges ved protokollen. 
Det kom frem flere innspill til krav. Ut fra de innspill som fremkom skal 
formannskapet i møte 20.12.06 fremme det endelige krav overfor oljeselskapet ENI. 
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0032/06  
KLAGE PÅ VEDTAK FATTET AV NÆRINGSFONDSSTYRET I SAK 23/06  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Det fremmes ikke innstilling i saka.  
 
Behandling: 
 
Repr. John Aase (A) fremmet følgende forslag til vedtak: 
 Kommunestyret opprettholder vedtaket fra næringsfondsstyret. 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Forslaget fremmet av repr. John Aase (A) vedtas. 
 
        Enst. vedt. 
 
 
Repr. Anne Karin Olli (H) var inhabil i sak 33/06 som ektefelle til en av eierne av Tobø Fisk AS – jfr. fvl. § 6, 1. 
ledd pkt. b. 
Vararepresentant Knut Arnestad (H) var innkalt og møtte under behandling av sak 33/06. 
 
  
0033/06  
TILBUD OM OVERDRAGELSE AV TOBØ FISK AS'  ANLEGG  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret i Måsøy viser til brev av 21.04.06 fra Tobø Fisk AS hvor Måsøy kommune tilbys å overta Tobø 
Fisk AS’ eksisterende anleggsmasse, samt igangsatt nybygg. Tobø Fisk AS ber om at det opprettes et 
kommunalt foretak. 
 
Tilbudet er på kr. 19.925.000. 
 
Kommunestyret i Måsøy ønsker ikke å overta anlegget på bakgrunn av den situasjonen kommunen er i dag.  
  
Vurderingen som legges til grunn er basert på sentrale forhold; 

• Samfunnsutvikling. Den generelle utviklingen i kommunen vurderes som positiv med hensyn til blant 
annet arbeidsplasser. 

• Kommunens økonomi.   
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas med følgende tillegg: 
 
Nytt  pkt: 

• Tilbudet utløser ikke nye arbeidsplasser 
 

Kommunestyret er villig til å ha dialog om etablering knyttet til nye arbeidsplasser. 
 
        Enst. 
 
Behandling: 
 
AP/SV v/repr. John Aase frmmet følgende forslag til vedtak : 
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Kommunestyret vedtar rådmannens innstilling til og med følgende setning: ”Kommunestyret i Måsøy 
ønsker ikke å overta anlegget”. 
 
Videre vedtar kommunestyret følgende vurdering som legges til grunn for å ikke overta anlegget: 

o Tilbudet utløser ikke nye arbeidsplasser. 
o Kommunestyret er villig til å ha dialog om etablering knyttet til nye arbeidsplasser. 

 
SP v/repr. Torstein Johnsen fremmet følgende forslag til vedtak: 
 

Kommunestyret i Måsøy viser til brev av 21.04.06 fra Tobø Fisk AS hvor Måsøy kommune tilbys å 
overta Tobø Fisk AS’ eksisterende anleggsmasse, samt igangsatt nybygg. Tobø Fisk AS ber om at det 
opprettes et kommunalt foretak. 

 
Tilbudet er på kr. 19.925.000. 
 
Måsøy kommunestyre har vurdert tilbudet fra Tobø Fisk AS om overtakelse (kjøp) av bedriftens 
bygningsmasse. Hensikten med tilbudet er å frigjøre kapital som skal benyttes til etablering av   
50-60 arbeidsplasser.  
 
Måsøy kommunestyre er positiv til enhver nyetablering som resulterer i nye arbeidsplasser. Derfor ber 
kommunestyret om at ledelsen i Tobø Fisk AS og Måsøy formannskap ser nærmere på etablering av et 
AS etter modell av Måsøy næringsutvikling. Gjennom en slikt selskap kan prosjektering, finansiering 
og etablering av skisserte arbeidsplasser realiseres.  
 
Når det gjelder Tobø Fisk AS sitt igangsatte nybygg, bør en lignende løsning vurderes nærmere under 
forutsetning av at nybygget fradeles eksisterende anlegg/bygningsmasse.  
 
Når det gjelder kommunal overtakelse av eksisterende bygningsmasse, synes kommunestyret at prisen 
i tilbudet er for høy. 

 
Kommunestyret foretok deretter votering over de foreliggende forslag: 
 
1. Formannskapets innstilling satt opp mot forslaget fremmet av AP/SV v/John Aase. 
     Forslaget fremmet av AP/SV v/ John Aase vedtatt. 
 
2. Forslaget fremmet av AP/SV v/John Aase satt opp mot forslaget fremmet av SP v/Torstein Johnsen. 
     SP’s forslag falt mot 5 stemmer. 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Kommunestyret i Måsøy viser til brev av 21.04.06 fra Tobø Fisk AS hvor Måsøy kommune tilbys å overta Tobø 
Fisk AS’ eksisterende anleggsmasse, samt igangsatt nybygg. Tobø Fisk AS ber om at det opprettes et 
kommunalt foretak. 
 
Tilbudet er på kr. 19.925.000. 
 
Kommunestyret i Måsøy ønsker ikke å overta anlegget. 

 
Videre vedtar kommunestyret følgende vurdering som legges til grunn for å ikke overta anlegget: 

• Tilbudet utløser ikke nye arbeidsplasser. 
• Kommunestyret er villig til å ha dialog om etablering knyttet til nye arbeidsplasser. 
 

Vedtatt mot 5 stemmer som ble avgitt 
for forslaget fremmet av SP. 
 

 
 
 

4 



 
 
Protokolltilførsen fra Høyre v/Knut Arnestad: 
Måsøy Høyre er prinsipielt imot at offentlige midler brukes direkte i næringsvirksomhet, spesielt der det virker 
konkurransevridende. Måsøy Høyre beklager at Måsøy kommune allerede har involvert seg til fordel for en 
næringsaktør i kommunen ved at Måsøy kommune etablerer et klippfisktørkeri. 
 
Repr. Asle Fagerhaug (A) ble permittert etter behandling av sak 33/06 og fratrådte møtet. 
  
0034/06  
FORVALTNINGSREVISJONSRAPPORT: SELVKOSTOMRÅDER  
 
 
Kontrollutvalgets innstilling: 
Det må utarbeides en fast mal for beregning av avgiftsgrunnlag på alle selvkostområder. I forbindelse med 
årsoppgjør må det utarbeides en etterkalkulasjon.  Dette kan fremkomme enten i regnskapet direkte ved at 
regnskapet tilpasses kravene på selvkostregnskap, eller at etterkalkulasjon vises som egen note i årsregnskapet. 
 
Under indirekte kostnader bør kostnadselementer under tilleggstjenester og støttefunksjoner beregnes og medtas 
i selvkostkalkylen. Dette gjelder spesielt selvkostområder hvor det er lovkrav om full kostnadsdekning 
(renovasjon og slambehandling). 
 
Kapitalkostnader må beregnes med rentesats som er i tråd med nye retningslinjer. 
 
Kommunens føring av investeringsregnskap på selvkostområdene bør opplyse hvilke anlegg investeringen 
gjelder og eventeuell fordeling mellom vann og avløp. Aktivering av investeringene i balansen bør spesifiseres  
med anlegg for vann og avløp hver for seg. Avskrivningsoversikt må spesifiseres for hvert anlegg og være i 
samsvar med investeringsregnskapet og balansen. Avviket mellom avskrivningsgrunnlaget og investering i 
regnskapet bør korrigeres.  
 
Det bør lages en mal for saksutredning til kommunestyret, slik at lovkrav oppfylles mht. kostnadskomponenter 
på selvkost og hvilke inntekter det forventes å innbringe. I tillegg må nevnte forhold vise sammenheng med 
kommunens rullerende langtidsbudsjett. 
 
 
Behandling: 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Kontrollutvalgets innstilling vedtas. 
        Enst. vedt. 
 
 
 
 
  
0035/06  
SEKRETÆRFUNKSJONEN FOR KONTROLLUTVALGET  
 
 
Rådmannens innstilling: 
 
1. Måsøy kommune slutter seg til å opprette et interkommunalt selskap (IKS) Kontrollutvalgssekretariatet i 

Vest-Finnmark IKS/ Oarje-Finnmárku SGO Dárkkistanlávde-gottečállingoddi    
2. Måsøy kommune gir sin tilslutning til selskapsavtale, inntatt i vedlegg 1 til saksframlegget. 
3. Måsøy kommune slutter seg til at selskapets forretningsadresse og hovedkontor skal plasseres i Alta 

kommune. 
4. Som Måsøy kommunens representant i representantskapet velges for 2007: 

1. …………………………………………………………….. 
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Som vararepresentant velges: 
1. …………………………………………………………….. 

4. Måsøy kommunens innskudd i selskapet settes til kr. 20,000 herav innbetales kr. x,xx. Beløpet bevilges 
over konto 0.xxx.xxx. 

5. Måsøy kommune forplikter seg til å bli i selskapet minimum 3 år fra stiftelsesdato.  
 
Kommunestyret i Måsøy forutsetter kostnadsfordeling tilsvarende den som er gjeldende for revisjonen. Videre 
forutsettes det at alle 10 kommunene er med. 
 
Behandling: 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. Formannskapet får myndighet til å velge repr./vararepr. i representantskapet for 
2007. 
        Enst. vedt. 
 
 
Repr. Anne Karin Olli (H) var inhabil i sak 36/06 da hun har medvirket i utarbeidelse av psykiatriplanen – jfr. 
kommunelovens § 40, pkt. 3b. 
Vararepr. Knut Arnestad (H) tiltrådte møtet under behandling av sak 36/06. 
 
Videre erklærte representantene Roy Arne Andersen (A) og Lisbeth Seppola (SV) seg inhabil i sak 36/06 av 
samme årsak. Det var ikke innkalt vararepr. for disse. 
 
De inhabile representantene fratrådte møtet under behandling av sak 36/06. 
 
  
0036/06  
PSYKIATRIPLAN 2007 - 2010  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar Psykiatriplan for Måsøy kommune 2007-2010. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
     Enst. vedt. 
 
 
  
0037/06  
LOV OM INTRODUKSJONSORDNING OG NORSKOPPLÆRING FOR NYANKOMNE   
INNVANDRERE - DELEGASJON AV MYNDIGHET TIL RÅDMANNEN 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret delegerer bestemmelsene i den nye særloven ”Lov om introduksjonsordning og norskopplæring 
for nyankomne innvandrere” (Introduksjonsloven) med forskrifter til administrasjonen (rådmannen). Loven 
legges inn i kommunens delegasjonsreglement under kap. 16 Administrasjonssjef, punkt 4 Delegasjon etter 
særlov. 
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Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
     Enst. vedt. 
 
 
 
Sak 46/06 – Klientsak -  ble behandlet før sak 38/06 – Budsjettregulering. 
Saka er unndratt offentligheten og legges ikke ved hovedutskrifta. 
 
 
  
0038/06  
BUDSJETTREGULERING 2/2006  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar det fremlagte budsjettreguleringsforslaget. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
     Enst. vedt. 
 
  
0039/06  
BETALINGSSATSER FOR HJEMMEHJELPSTJENESTER  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar følgende betalingssatser for hjemmehjelpstjenestene i Måsøy kommune: 
 
Skattbar inntekt: 2G 2-3G 3-4G 4-5G 5G-> 
Måsøy kommune kr.20 kr. 39 kr. 61 kr. 78 kr. 95 
 
Satsene gjelder fra og med 01.01.2007. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas med følgende tilføyelse: 
Satsene reguleres i samsvar med øking av grunnbeløpet i folketrygden, første gang 01.05.2008. 
      

Enst. 
 
Behandling: 
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Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
      

Enst. vedt. 
 
 
 
  
0040/06  
KOMMUNALE AVGIFTER 2007 - TEKNISK ETAT  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyre vedtar det framlagte forslaget til gebyrregulativ for 2007. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas, med følgende tillegg: 
 
Kommunale avgifter innbetales 4 ganger pr. år  og forfaller til betaling følgende datoer: 
20.02 – 20.05 – 20.08 – 20.11. 
       Enst. 
 
 
Behandling: 
 
 
Av teknisk sjef  ble det redegjort for følgende endringer i saksutredningen i forhold til renovasjonsavgiften: 

 Finnmark Miljøtjeneste hadde med skriv av 30.10.06 bebudet en prisøking på 11,4%.  
 Etter at saksutredningen var ferdig og utsendt mottas skriv fra Finnmark Miljøtjeneste datert 30.11.06 

hvor det foreslås en prisøking på 3,4%. 
 Medregnet direkte og indirekte kostnader vil renovasjonsavgiften for kommunens innbyggere i 2007 

reduseres med 4,1 %. 
 
Konsekvensene av de foreslåtte avgiftsreguleringene for en normal bolig blir da som følger: 
 
Eksempel bolig 125 m2 2006 2007 Økning i % Økning i NOK 
Vann avgift          2 075          2 252 7,9 %               177  
Avløps avgift          2 038          2 038 0,0 %                   -  
Feier avgift             250             280 10,7 %                 30  
Renovasjon          2 580          2 475 -4,2 %              (105) 
sum eksl. Mva          6 943          7 045 3,6 %               102  
mva. 25%          1 736          1 761   
sum inkl. mva          8 678          8 806   

 
Samlet for denne boligen får man en økning på 3,6 % en reell økning på 0,1 % utover prisstigningen. 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas  med de endringer som ble fremlagt av teknisk sjef i møte. 
 
       Enst. vedt. 
 
 
 
  
0041/06  
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BUDSJETT 2007 - MÅSØY INDUSTRIEIENDOM KF - RAMMER  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret fastsetter slike driftsrammer for Måsøy industrieiendom KF for perioden 2007-2010: 
 
 2007 2008 2009 2010 
Inntekter  2.500.000 2.400.000 2.350.000 2.300.000 
Utgifter 2.468.000 2.368.000 2.318.000 2.268.000 
Overskudd/underskudd 32.000 32.000 32.000 32.000 
 
Kommunestyret vedtar videre at utgifter selskapet kan få i forbindelse med etableringen av klippfisktørkeriet 
kan dekkes med kortsiktige likviditetslån av Måsøy kommune. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
 
Behandling: 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
     Enst. vedt. 
 
 
  
0042/06  
BUDSJETT 2007 - HAVØYSUND HAVNEVESEN MÅSØY KF - RAMMER  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret fastsetter investeringsrammene for 2007 til Havøysund Havnevesen Måsøy KF som følger: 
Sum finansieringsbehov 1 840 000
Sum finansiering 1 840 000
 
Kommunestyret fastsetter driftsrammene til Havøysund Havnevesen Måsøy KF for 2007 som følger: 
Sum driftsinntekter 3 058 000
Sum driftsutgifter 2 653 000
Driftsresultat 405 000
Sum eksterne finansinntekter 8 000
Sum eksterne finansutgifter 1 115 000
Netto driftsresultat 462 000
Sum avsetninger 462 000
Resultat (overskudd) 0
 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
 
Behandling: 
 
 

9 



 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas med de endringer som er gjort i avgiftsregulativet for 2007 (jfr. 
havnestyresak 16/2006). 
 
     Enst. vedt. 
 
 
 
  
0043/06  
SKATTEVEDTAK 2007  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret fastsetter maksimumssatser på skatteøre på formue og inntekt for år 2007. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
 
Behandling: 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
     Enst. vedt. 
 
 
 
 
Repr. Stein Kristiansen (SV) fratrådte møtet under behandling av sak 44/06. 
 
  
0044/06  
BUDSJETT 2007 OG ØKONOMIPLAN 2007-2010 -  MÅSØY KOMMUNE  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar det fremlagte økonomidokumentet som Måsøy kommunes årsbudsjett 2007 og 
økonomiplan 2007-2010. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
 
 
Behandling: 
 
AP/SV v/Roy Arne Andersen fremmet følgende forslag – tillegg til formannskapets innstilling: 
 
Budsjett situasjonen for 2007 er forbedret for Måsøy kommunes vedkommende etter at landet fikk en ny rød-
grønn regjering. Bondevik II –regjeringens forslag til budsjett for 2006 ville ført til en oppsigelse av 5 – 7 
ansatte i Måsøy kommune. Dette ble unngått etter regjeringsskifte og Måsøy kommune opplever, til tross for 
reduksjon i folketall, at økningen er større enn lønns-og prisøkning. Det betyr en reell økning i disponible 
midler for kommunal sektor. For Måsøy kommune betyr det at det er mulig å tilbakeføre ”frie midler” til 
kommunestyret i en størrelsesorden på 1,6 millioner kroner. 
 
Budsjettet vedtas som framlagt med følgende disponering av 1,6 millioner kr (”frie midler”): 
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Omsorgskomiteen jfr. budsjettvedtak   200.000 kr 
 
Oppvekstkomiteen: 22 t/u Havøysund skole tilbakeføres 
etter nedskjæring fra tidligere borgelig regjering og 
elevarbeidsplasser i distriktet    210.000 kr 
 
Teknisk komite:  tinevogn     165.000 kr 
 
Ungdomsrådet      100.000 kr 
 
Lekeapparat/garderobe/dusj Havøysund skole 
Samfinansiering med H-sund svømmeklubb   160.000 kr 
 
Prosjektering Havøysund skole    300.000 kr 
 
Gatelys distriktet      200.000 kr 
 
Formannskapets disposisjon    265.000 kr 
 
 
Det søkes til kystverket om midler til flytebrygge til Ingøy.  
 
Kunnskapsløftet som er innført i alle norske skole krever nye læremidler. Også Måsøy kommune ønsker å følge 
dette opp. Det avsettes 350.000 kr fra forventet overskudd 2006 som kan disponeres i 2007. 
 
Dekket i aulaen ved Havøysund skole vil kommunestyret komme tilbake til ved disponering av overskudd for 
2006. 
 
Kommunestyret vil fortsette renoveringen av Havøysund skole og bruke midler til nødvendig prosjektering. 
Kommunestyret har til hensikt å prioriterer renoveringsarbeidene i neste periode 2008 – 2010. 
Kommunestyret ber om å få framlagt en handlingsplan for videre renovering. 
 
I løpet av vår/sommer 2007 ber kommunestyret om at teknisk etat foretar en befaring av veinettet i distriktet i 
Måsøy kommune, og kommer tilbake til kommunestyret med en rapport og en oversikt i prioritert rekkefølge 
for veiopprustning i distriktet. 
 
Måsøy kommunestyre er klar over den til dels utilfredsstillende situasjon knyttet til høyt belegg på Havøysund 
helsesenter, samt stor utskifting i bemanning.  Måsøy kommunestyre vil i løpet av 2007 komme tilbake til 
situasjonen ved Havøysund helsesenter og vurdere denne spesielt. Dette henger også sammen med Medvitas 
rapport hvor kommunestyret skal ta stilling til det totale pleiebehov i Måsøy kommune.  
Det er forventet at regjeringen vil melde en spesiell finansieringsløsning for heldøgns pleieplasser i 2008. 2007 
vil derfor være et planleggingsår for å få en mest mulig framtidsrettet løsning som er dimensjonert for både 
nåtidige og framtidige behov. 
 
Måsøy kommunestyre ber administrasjonen om en gjennomgang og vurdering av ulike kommunale sektorer 
vurdert ut fra kostratall og situasjonen i sammenlignbare kommuner. Dette for at kommunestyret skal kunne 
vurdere om Måsøy kommune er riktig dimensjonert på ulike tjenesteområder. 
Videre ber kommunestyret administrasjonen å vurdere om gebyrene på tekniske tjenester er riktig dimensjonert, 
eks.vis ved om saksbehandlingsgebyret tilvarer reell bruk at tid. 
 
Repr. Irene R. Eliassen (A) fremmet forslag på følgende tillegg til forslaget fra AP/SV – ny siste setning i nest 
siste avsnitt: 
Medvitas sluttrapport framlegges kommunestyret 1. kvartal 2007. 
 
Repr. Torstein Johnsen (SP)  fremmet følgende forslag på tillegg til forslaget fremmet av AP/SV: 
Måsøy kommunestyre pålegger formannskapet å arbeide for etablering av flytebrygge på Ingøy og Gunnarnes. 
Likeså nødvendig venterom på Ingøy og Gunnarnes. Totalfinansiering bør søkes gjennom offentlige tilskudd, 
bidrag fra turistvei, eiere av fiskemottak  og oljeselskapet ENI. 
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Kommunestyret tok deretter pause mens de  fremlagte forslag ble diskutert blant gruppelederne i 
kommunestyret. 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Forslaget fremmet av AP/SV med tillegg fremmet av representantene Irene R. Eliassen (A) og Torstein Johnsen 
(SP) vedtas. 
        Enst. vedt. 
 
 
 
  
0045/06  
REFERATER  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Referatsaka tas til orientering. 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
        Enst. 
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